
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE LA FACULTAT DE 

BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL 28 DE MARÇ DE 2012. 

 

 

A Bellaterra, a les 13:15 hores del dia 28 de març de 2012, es reuneix la Junta de la 

Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Degà, actuant de 

fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents membres de la Junta: 

 

Allué Creus, Josep 

Aluja París, Maria Pilar 

Andrades Valtueña, Aida 

Avilés Puigvert, Frances Xavier 

Baeza Labar, Maria del Mar 

Barbadilla Prados, Antonio 

Barbé García, Jordi 

Barragán Leiva, Anna 

Barrios Sanromà, Lleonard 

Bonilla Hontoria Josep Antoni 

Cabré Fabré, Oriol 

Cabrerizo López, Georgina 

Campoy Sánchez, Susana 

Camps Camprubí, Rosa 

Castellano León, José Manuel 

Collazos Salgado, Lourdes 

Dabán Balañà, Joan Ramon 

Esquerda Canals, Gisela 

Esteve Martínez, Isabel 

Fernández Gallegos, M. Rosario 

Gaju Ricart, Núria 

Galbis Valiente, Elisa 

Garcia Guerreiro, Maria del Pilar 

García Lacalle, Jordi 

Giraldo Brito, Javier 

Guijarro Martín, M. Angeles 

Gunsé Forcadell, Benet 

Hervás Sánchez, José Pablo 

Ibáñez de Sans, Elena 

Itarte Fresquet, Emili 

Llagostera Casas, Montserrat 

Lloret Maya, Francisco 

Llugany Ollé, Mercè 

Luquín Fernández, Marina 

Malgosa Morera, Assumpció 

Mallorquí Graupera, Montserrat 

Marcos Dauder, Ricard 

Martí Clúa, Joaquim 

Martín Flix, Marta 

Martínez Alonso, Maria Ramos 

Martínez Gómez, M. Carmen 

Martínez Ramírez, Paz 

Mayola Coromina, Albert 

Montpeyó i Garcia-Moreno, David 

Moraira Reina, Trinidad 

Navarro García, Maria Teresa 

Nogués Bara, Victòria 

Nogués Sanmiquel, Carme 

Pechoabierto Saorín, Carme 

Pereira dos Santos, Cristina Maria 

Pérez Ortega, Sílvia 

Pérez Pons, Josep Antón 

Plana Coll, Maria 

Ponte Marull, Inmaculada 

Poschenrieder Wiens, Charlotte 

Presmanes Justo, Lluc 

Rodó Morera, Jordi 

Rodrigo Dominguez, Anselm 

Ruiz Seró, Joan 

Sales Sanz, Montserrat 

Sánchez Cano, Ana 

Santa-Cruz Alemán, M. Carmen 

Santaló Pedro, Josep 

Subirà de Galdàcano, Eulàlia 

Tort Tarrése, Meritxell 

Tusell Padrós, Laura 

Valle Lozano, Kevin 

Vázquez Sánchez, Daniel Antonio 

Vendrell Roca, Josep 

Vidal Dominguez, Francesca 

Villegas Hernández, Sandra 

Xamena López, Noel 

 

 

 



Excusen assistència 

 

Belmonte Soler, Jordina 

Jou Mirabent, David 

Martínez Perea, Vicente 

Ninyerola Casals, Miquel 

Villaverde Corrales, Antonio Pedro 

 

 

S’inicia la Junta de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 

 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de les actes de les juntes anteriors. 

2. Informe de l’Equip Deganal. 

3. Ajustament tècnic del Reglament de la Facultat. 

4. Torn obert de paraules. 

 

1.-  Lectura i aprovació, si s’escau, de les actes de les juntes anteriors. 

Sense cap intervenció, les actes s’aproven per assentiment. 

2.- Informe de l’equip deganal. 

Àmbit acadèmic. 

- El degà fa una presentació de les Normatives d’Avaluació, Treball de fi de Grau i 

Pràctiques Professionals i fa un breu explicació de cadascun dels punts, tot fent 

èmfasi que en la normativa que regula els estudiants cooperants s’ha pogut fer una 

translació als Graus del que ja existia a les Llicenciatures. 

- També explica que la programació del 4t. curs es troba en fase final d’elaboració i 

que el calendari 2012-2013 està en fase final d’elaboració i la seva aprovació està 

prevista a finals d’abril. 

- Finalment, fa un breu esment de la visita de la delegació de la University of Dundee, 

de la que ha sortit un preacord per a un conveni de col·laboració d'intercanvi 

d'estudiants. 

Àmbit econòmic 

- El degà comença amb una breu explicació de l'estat en que es troben els criteris 

d'ajustament del PDI i manifesta que encara no es tenen dades definitives al respecte 

i que anirà informant a mesura que li arribi més informació. 

- En relació al pressupost, es preveu una disminució de 3M € respecte a l'any anterior. 

També explica que existeix un impagament de 5M € dirigits al PIU que haurien de 

cursar-se a través del CEI però que, donat que els pressupostos es troben congelats, 

no es podran fer efectius. 

- Pel que respecta al pressupost de les Facultats, la reducció serà lleugerament menor 

de l'esperada, de forma que en lloc d'una reducció del 15%, aquesta serà del 10%. En 

referència a la nostra Facultat, i degut a l'increment del nombre d'alumnes matriculat, 



l'afectació serà menor, tot i que les quantitats exactes es coneixeran un cop s'hagi 

tancat l'exercici a mitjans d'abril. 

- Finalment fa saber que s'ha celebrat una reunió de la Comissió de Seguiment d'Obres 

on s'ha constatat les obres que cal fer en un futur proper. 

Accions de promoció. 

- El degà fa un resum deles activitats dutes a terme durant aquest any i desglossa les 

xifres de participació: 

• Jornades Portes Obertes (Febrer):..........................  2293 inscrits. 

• Olimpíada de Biologia (Febrer):............................  210 inscrits.  

• Camí de les Biociències (Febrer – Març): .............  110 inscrits. 

• Actualització en Biologia (Febrer): .......................  90 professors de secundària  

• Xerrades a Instituts i Centres Cívics: ....................  17 

- També explica que durant el mes de març se celebrarà el Saló de l'Ensenyament i 

Talència, en els quals hi participarà la nostra Facultat i que el proper mes de maig 

tindrà lloc el Dia de la Família. 

- Finalment, el degà vol fer constar la seva gratitud a tots els membres de la Facultat 

que hi han participat. 

Àmbit d'estudiants. 

- El degà fa un breu resum de les reunions periòdiques amb delegats i representants i 

parla de les properes Jornades d'Orientació Professional que s'adreçaran als 

estudiants dels darrers cursos amb l'intenció d'orientar-los en les possibilitats del 

mercat laboral i la seva futura carrera professional. Aquestes jornades comptaran 

amb la participació i assessorament de l'entitat Barcelona Activa. 

Tot seguit s'obre un torn de paraules en el que no hi ha cap participació. 

3.- Ajustament tècnic del Reglament de la Facultat. 

- El degà explica l'ajustament del reglament proposat i indica que es va informar 

d'aquest ajustament a la darrera Junta de Facultat. En relació a l'inclusió del Gestor 

Acadèmic com a membre nat de la Junta de Facultat i la Junta Permanent, explica 

que a d'altres Facultats es fa així i que aquesta modificació permetrà una certa 

homogeneïtzació entre els diferents Centres del Campus. 

- Pel que fa a les modificacions que inclouen les comissions, explica que s'han creat 

noves comissions que no estaven recollides en els anteriors estatuts i que la seva 

existència ha d'estar garantida en la composició de la Facultat, de forma quela 

modificació reconeix les que ja han estat creades i es dóna cabuda a les que es 

puguin crear en un futur. 



- En el torn d'intervencions, un representant dels alumnes planteja la qüestió de si cal 

ser membre de la Junta de Facultat per a  pertànyer a una comissió, al que respon el 

degà que no és necessari. El mateix alumne demana si l'augment del nombre de 

membres nats va en detriment de la representativitat dels alumnes i el degà li respon 

que no afecta a la proporció. 

- La Sra. Montserrat Mallorquí, cap de la Biblioteca de Biociències, Ciències i 

Enginyeries, manifesta que la presència del Gestor Acadèmic ja es contempla en 

l'article 17.6 del Reglament de la Facultat atorgant-li el paper de convidat amb la 

funció d'assessorament. 

- Els representants dels estudiants sol·liciten uns minuts per a deliberar sobre aquestes 

qüestions abans de votar, el que se'ls concedeix i, un cop transcorregut un breu 

interval de temps, es procedeix a la votació amb els següents resultats: 

A favor de la modificació del reglament: ................... 61. 

En contra de la modificació del reglament: .................. 0. 

Abstencions: ............................................................... 11. 

Un cop fet el recompte de vots, i en virtut de l'article 32.4 del Reglament de la Facultat, 

que en referència a la reforma dels estatuts estableix que la proposta de reforma ha de 

ser aprovada per la Junta de Facultat per majoria absoluta dels membres i ratificada 

pel Consell de Govern, es fa palès que el nombre de vots emesos és inferior al mínim 

necessari (67). En conseqüència, la present proposta de modificació no és aprovada. 

Un cop acabada la votació s'obre un torn obert de paraules on no es produeix cap 

intervenció i es dóna per finalitzada la sessió essent les 14:05 h. 

Bellaterra, a 28 de març de 2012. 

 

Vist-i-plau 

 

 

 

Degà       Secretari 


